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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a kormány véleménye a kannabisból nyert 
hatóanyagok orvosi felhasználásáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orvosok és az egészségügyben dolgozók számára elérhető kannabiszprogram elindítását szeretné 
elérni a Magyar Orvosi Kannabisz Egyesület (MOKE), mivel a gyógyszer hatékonysága egyértelmű
javulást eredményezhet különböző betegségeknél (pl. szklerózis multiplex), ezenkívül már nemcsak
a betegek, de maguk az orvosok is egyre nyitottabbak a kenderből kinyert készítmények irányába, 
csak több esetben különböző akadályokba ütközik a használatuk. A Sativexet, ami egy kannabisz 
hatóanyagából készített szájspray, Európa számos országában alkalmazzák már, elsősorban a 
szklerózis multiplexszel összefüggő görcsökre és fájdalomra.

1.Szeretném megkérdezni Miniszter urat, mi a véleménye a kannabisból nyert hatóanyagok orvosi 
felhasználásáról?

2.Támogatja –e a kormány az orvosi kannabinoidok (CBD) különböző betegségekre gyakorolt 
hatásaival, tulajdonságaival kapcsolatos kutatásokat? Vannak –e ilyen programok, illetve terveznek 
–e elindítani a jövőben?

3.Tervezik –e támogatni a társadalombiztosítás által, adott tünetekre, betegségekre a CBD olajok, a 
cannabidiol használatát?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. október 18.
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